
PROTOKOT NrIt2024
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",Pana Piotra Kornatowskiego - pzewodniclqcego Rady Gminy Rybno

obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Raszkowska - Zastqpca Kierownika Referatu, Zastqpca
Kierownika Uzgdu Stanu Cywilnego w Uzqdzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczgto o godz. 10:00, zakoiczono o godz.12:05

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bieze udzial15 Radnych

- (ista obecnoScistanowizalqcznik Nr 1 do protokolu)

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1. Pan Tomasz Wggzynowski - W6jt Gminy

2.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretaz Gminy

3. Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy

4.Pan Zbigniew Dzystek - Radca prawny

(lista obecnoSci stanowizalqcznik nr 2 do protokolu)

3.Soltysi

- (ista obecnoSci stanowi zalqcznik nr 3 do protokotu

Porzqdek sesji:

,2
obrady ll sesji Rady Gminy Rybno otwozyl o godz. 10:OO pan piotr Kornatowski pzewodniczqcy
Rady Gminy.

Nastgpnie pouczyl wszystkich obecnych, i2 obrady Rady Gminy sq rejestrow ane zapomocq urzqdzefi
nagrywajqcych d2wigk.

Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastgpnie stwierdzir, ze po sprawdzeniu tisty obecnosci,
na saliznajduj sig 15 radnych, co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwal.

Pzewodniczqcy Rady poinformowal, 2e slubowanie zlo2y radny pan Zbigniew Labicki. po czym
wyjasnil, i2 zgodnie z art.23a ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samozqdzie gminnym radny
pzed objgciem mandatu sklada slubowanie. odmowa slubowania oznacza zrzeczenie siq mandatu.
Poinformowal radnych, 2e Slubowanie odbywac siq bqdzie w ten spos6b, 2e po odczytaniu roty
slubowania wywolani kolejno radni w pozqdku alfabetycznym powstajq i wypowiadajq slowo
6fubujg. Slubowanie mo2e by6 zlo2onez dodaniem zdania,, Tak midopom62 869,,.
Pzewodniczqcy Rady odczytal rotg Slubowania, zas radny pan Zbigniew Labickiwypowiedzial slowo,,
Slubujg", dodal zdanie ,, Tak mi dopom62 869".



Ad.3.Ustalenie Porzadku obrad.

l.Otwarcie sesii.

2.stwierdzenie prawomocno5ci obrad.

3.Zlo2enie Slubowania przez Radnego Rady Gminy Rybno'

4.Ustalenie porzqdku obrad.

S.Przyjgcie protokolu z I sesiiRady Gminy Rybno'

o.Sprawozdanie z dzialalnosci migdzysesyinei w6ita Gminy Rybno .

T.Podjqcie uchwal w nastgpuiqcych sprawach:

1) zmiany \Meloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2024-2038:

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na2024 rok,

3) zasad pzyznawania orazwysoko6ci diet radnych Rady Gminy'

4)wskazania wicepzewodniczqcego Rady Gminy upowa2nionego do wydawania polecerl wyjazd6w

slu2bowych dla Pzewodniczqcego Rady Gminy Rybno'

5) wyznaczenia dodatkowego pzedstawiciela Gminy do Zgromadzenia Ekologicznego Zwiqzku Gmin

,,DzialdowszczYzna",

6) powotania Rady spolecznej samodzielnego Publicznego Gminnego Zakladu opieki Zdrowotnejw

Rybnie,

7\zatvlierdzeniap|an6wpracyKomisjiRadyGminyRybnona2024rok'

S.Wolne wnioski i zaPYtania.

g.Zamkniqcie sesii'

Pzewodniczqcy Rady przedstawil pozqdek dzienny obrad'

Kierujqc nastqpnie zapytanie o propozycjq zmiany pozqdku obrad'

O zajqcie glosu PoProsil:

Radny - Pan Edmund Gajek. ao2ylwniosek o zdjgcie z dziennego pozqdku obrad projektu uchwaly

w sprawie zasad ptzyznawan ia orazwysokosci diet radnych Rady Gminy' wskazal, i2 w jego ocenie

projekt ten powinien zosta6 poddany ponownej dyskusji pzez radnych'

pzewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie wniosek o zdjqcie z dziennego pozqdku obrad projektu

uchwaly w sprawie zasad pzyznawania orazwysokoSci diet radnych Rady Gminy'

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych glosami:

-rrza" -3
-,,przeciw'- 11

-,,wstrzYmuiqcYch sig" - 0

nie przyiela wniosku '

lmienny wykaz gtosowania nad pzyjqciem pozqdku obrad stanowi zalqcznik nr 4 do protokolu

Nastgpnie poddal pod glosowanie porzqdek obrad'

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 15



Radnych glosami:

-rrzart _ 15

-,,przeciw'- 0

-,,wstrzymujqcych sig" - 0

przyjeta porzqdek.

lmienny vtykaz glosowania nad pzyjgciem pozqdku obrad stanowi zalqczniknr S do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady poinformowal, 2e protokol z I sesji zostaN wylozony do wglqdu i do czasu
rozpoczqcia sesji nie zlo2ono do pzewodniczqcego wniosku o dokonanie poprawek do
pzedlo2onego projektu protokolu.

W zwiqzku tym poddal pod glosowanie protokol z I sesji Rady Gminy.
Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15
Radnych glosami:

-rrza" - 15

-,,ptzeciw'- 0

-,,wstrrymujqcych sig', -0
przyiela protokol z I sesji Rady Gminy.
lmienny wykaz glosowania nad pzyjqciem protokolu stanowi zalqczntknr 6 do protokolu

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski udzielil glosu w6jtowi Gminy - panu Tomaszowi
wqgzynowskiego, ktory pzedfo2yr sprawozdanie z dziararnosci miqdzysesyjnej.
Pytai nie wniesiono.

Sprawozdanie stanowi zal4czniknr 7 do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sig do Radnego GzegorzaJanuszewskiego o
pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.
Radny - Pan Gzegoz Januszewski pzedstawil opiniq Komisji Bud2etu i Finans6w o projekcie
uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik nr g do protokolu.

wcepzewodniczqcy Rady - pan Gzegoz Januszewskiodczytar projekt uchwary/
Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowskiotwozyl dyskusjq nad projektem uchwaty.
Pytari nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknqr dyskusjq, poddar projekt uchwary pod grosowanie.
Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sktad Rady 15 Radnych w obecnosci 15
Radnych, glosami:

' 15 ' ,,z,ii",



- 0 -,,pzeciw"

- 0 -,,wstrzYmuiqcYch siq"

podiela uchwalq Nt llt7l2024w sprawie zmiany Wieloletniei Prognozy Finansowei Gminy Rybno

na lata 2023-2038.

Uchwala stanowi zatqcznik nr 9 do protokolu.

lmienny wykaz glcsowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 10 do protokolu'

2) zmian w bud2ecie Gminv Rvbno na 2024 rok

przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siq do Radnego Grzegorza Januszewskiego o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwafy'

Radny - Pan Grzegoz Januszewski pzedstawil opiniq Komisji Bud2etu i Finans6w o projekcie

uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik nr 11 do protokolu'

\Mcepzewodniczqcy Rady - Pan Grzegoz Januszewski odczytal projekt uchwafy/

pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusjq nad projektem uchwaly'

Glos zabrali:

Radny - pan Edmund Gajek wni6sl spostze2enia w zakresie finansowania budowy kortu w Zabinach'

ponadto zapytat, na jaki cel zakupiono dzialkq o nr 14511w obrqbie zabiny.

w6jt Gminy - Pan Tomasz wqgzynowskizwr6cil uwagQ radnemu, 2e kwestie przez niego poruszane

byly omawiane iwyjaSnione podczas dzisiejszej komisji'

Radny - Pan Edmund Gajek stwierdzil, na Komisji podano informacjq, 2e grunt zostal zakupiony' nie

podano jednak celu zakuPu'

skarbnik Gminy - pani zdzislawa Kanicz potwierdzila , 2e na komisji zostala podana informacja w

zakresie kwoty zaku pu pzed miotowej n ieruchomoSci'

Radny - Pan Edmund Gajek stwierdzil, 2e na komisji podana zostala jedynie kwota zakupu dzialki' nie

za6 cef ie1 Pzeznaczenia.

Na tym dYskusjq zakoficzono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusjg, po czym poddal projekt uchwaly pod glosowanie'

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sktad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

RadnYch, glosami:

- 15 - ,,2a",

- 0 -,,Przeciw"

- 0 -,,wstlzYmuiqcYch sig"

podjgta uchwalq Nr ll/8/2024 w sprawie zmian w budiecie Gminy Rybno na2024 rok'

Uchwala stanowi zalqcznik. nr 12 do protokolu'

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 13 do protokolu'

ogodz.lO:55PrzewodniczqcyRadyzarzqdzi|przerwqwobradachdogodz.ll:05.

Po pzerwie Rada przystqpila do realizacji kolejnego punktu pozqdku obrad' stan Radny po pzerwie

15 radnYch.



3) zasad ozvznawania oraz wvsokoSci diet radnych Radv Gminv,

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowskizwrocil siq do Radnego Gnegozalanuszewskiego o
pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Gzegoz Januszewski pzedstawil opiniq Komisji Bud2etu i Finans6w o projekcie
uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik nr 14 do protokolu.

wicepzewodniczqcy Rady - pan Gzegoz Januszewskiodczytal projekt uchwaly.
Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusjq nad projektem uchwaly.
Glos zabrali:

Radca prawny - Pan Zbigniew Dzystek wskazal na zasadnosc podjqcia niniejszej uchwaly,. \Afjasnil
kwestie merytoryczno-formalne dotyczqce projektu.

Radny - Pan Edmund Gajek stwierdzil, ze proponowana uchwala jest kzywdzqca glownie dla tych
radnych, kt6zy nie sq czlonkami zadnej komisji. Dodal, ze proponowana kwota diety dla radnego
niebqdqcego czlonkiem komisji nie zrekompensuje ponoszonych koszt6w np. dojazdu, czy papieru.
Ponadto stwierdzil, 2e proponowane kwoty diety dla radnych petniqcych funkcje w radzie, czy komisji
sq zbyt wyg6rowane w stosunku do aktualnej wysokoSci diety.
Radca prawny - Pan Zbigniew Dzystek odnoszqc sig do wypowiedzi radnego pana Edmunda Gajka
stwierdzil: ,, m6j pzedm6wca ocenil tq kwestiq, ze dieta dla radnego, dla pozostatych radnych, kt6zy
nie pelniq 2adnych funkcji, nie sq czlonkami komisjijest najni2sza. Jest to kzywdzqce i niemoralne.
Proszg Pafistwa, ten zapis jest jak najbardziej celowy i wskazany. A z czego on wynika? on wynika
wprost zbzmienia pzepis6w ustawy o samozqdzie gminnym. N|.24 ust. 1. czytam ustawq nie z
glowy' Radny jest obowiqzany brac udzial w pracach Rady Gminy ijej Komisji oraz innych instytucji
samozqdowych, do kt6rych zostal wybrany lub desygnowany. A wiqc ustawa ustanawia obowiqzek
pafistwa radnych' czy tam jeszcze raz. Radny jest obowiqzany bra6 udzial w pracach Rady Gminy i
jej komisji' Co z tego wynika? Ano wynika z tego koniecznosc takiego zapisu. Bo to jest podstawowa
zasada' Radny Kazdtl radny powinien byd czlonkiem jakiejs komisji, tej rady. pzynajmniej jednej, bo
w ten spos6b sig realizuje jego udzial w pracach organu stanowiqcego gminy. Natomiast nie ma.
Rzeczywiscie ani ustawa, ani statut nie mo2e pzymusic radnego, 2eby bral udzial, 2eby zglosil sig do
jakiejkolwiek komisji. Zdaziq siq oczywi6cie takie pzypadki iw tej radzie, i w innych, 2e sq radni,
ktozy nie sq czlonkami zadnei komisji. Proszg pahstwa, to nie jest pozytywne, to jest negatywny
aspekt funkcjonowania takiej rady i tych radnych.,,

Radny - Pan Adam Bochno odnoszqc siq do wypowiedzi radcy prawnego stwierdzil: ,, panie
Mecenasie, prosze zwr6cic uwage na pieruszej sesji, jesli nie chcialem by6 w jednej komisji, chcialem
by6 w innej. Ju2 nie moglem wyjSd, Ze bylo wszystko obstawione.,,
Radny - Pan Edmund Gajek zwrocil sig do radcy prawnego: ,, panie Mecenasie, ale co z
rekompensatq tych koszt6w, tej pracy? o tym pan nie m6wil. A wie pan, 2e ta dieta tych koszt6w nie
pokryje."

Radca prawny - Pan Zbigniew Dzystekwyjasnit ,, co do tych koszt6w, bo m6wimy zdalesiq o tym
radnym, kt6ry otzymuje najni2szq dietq. Jesli on nie bieze udzialu w pracach komisji, to on ma
mniejsze koszty, bo on nie pzyje2d2ana posiedzenia komisji, wiqc jego koszty sq ni2sze.,,



Radny - Pan Edmund Gajek stwierdzil: ,, Panie mecenasie. Tak, Pan ma racjq, 2e nie przyle2d2a na

komisje. Te koszty jego utzymania sq mniejsze. Tylko jak wspomnialem, w tym miesiqcu byly ju2 dwie

sesje i ten pan traci dwie dni6wki w pracy, bo na to jest dzieh wolny, nie platny. I jak tam obliczylem

panu ze stawki godzinowej najni2szej, gdzie na pewno Pan nie ma tej najni2szej stawki, czyli jego

strata jest jeszcze wiqksza. MoZe i czasem przewyzszaly to kwotq minimalnq diety' ale w tym

pzypadku tak nie jest. Jak Pan motywowal to w podjqciu uchwaly odnoSnie podniesienia pensji pana

w6jta? Pan tez argumentowaf zakupami garnitur6w. Tutaj te2 Pan jakos siq musi ubra6, ale nie mamy

takich wymog6w, zeby nam na garnitury dawa6, tylko bqd2my powa2ni' Tutaj' tak jak m6wi9' no nie

mo2e pan tutaj stwierdziC,2e ta kwota pokryje kosz$ dojazd6w nawet tylko na te dwie sesje' bo w

niekt6rych miesiqcach tak pzypada'"

Pzewodniczqcy rady - Pan Piotr Kornatowskizwrocil siq do radnego Edmunda Gajka: ,' chodzi Panu

o wniosek formalny dotyczqcy, aby wszystkie te kwoty pozostaly na takim poziomie'?"

Radny-PanDariuszTarazwr6ciluwagq::,,Jate2wkwestiiformalnej'Wszystkiekwotyna
popzednim poziomie. Ja nie znam tych kwot, tak2e prosilbym 2eby je pzedstawio, bo nie wiem na

czym glosowaC."

Radny - Pan Edmund Gajek wskaza|: ,, No to powiem tak jak mi powiedziano, czytalem w pierwszym

wystqpieniu. Powtazam te kwoty pzewodniczqcy rady 1350 zl, wicepzewodniczqcy Rady 900 zl'

pzewodniczqcy komisji stalych 720. Oczywiscie pomijajqc wicepzewodniczqcego' tak jak to bylo w

tamtych pozostalych kadencjach. Pozostali radni 610 zl, delegat do Dzialdowskiego 670 zl;'

Radny - Pan Dariusz Tara : ,, rozumiem, ze wnioskuje Pan o to' 2eby wykreslic podpunkt tej uchwaly

dotyczqcej funkcj i wicepzewod n iczqcego komisj i' "

Radny Pan Edmund Gajek: ,, jak czytalem, pomijajqc wicepzewodniczqcego' bez

wicepzewodniczqcego komisji stalych, tak jak do tej pory"'

Radny - Pan Dariusz Tara: ,, sklada pan wniosek o to, zeby zastosowac stawki' kt6re byly

poprzednio. Pan te stawki pzedstawia? To jest jeden wniosek' Drugi wniosek to jest wniosek o to'

2ebywykreslidzdanejuchwalyfunkcjqwicepzewodniczqcegokomisji,kt6rajestwtejuchwale'ktorq

mamy ujqta. I tak to rozumiem"

Na tym dYskusjq zakoiczono'

przewodniczqcy poddal pod gNosowanie wnioski formalne radnego Edmunda Gajka:

1. Wniosek o pozostawienie wysokoSci diet dla radnych na dotychczasowym poziomie

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 15

Radnych, glosami:

- 4 - ,rzl",
- 11 -,,Przeciw"

- 0 -,,wstrzYmuiqcYch sig"

wniosek odrzucila.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 15 do protokolu'

6



2. Wniosek o wykre6lenie z projektu uchwaly zapis6w dotyczqcych diety dla
wiceprzewod n iczqcego komisj i.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sktad Rady 15 Radnych w obecnoSci 15
Radnych, glosami:

-4 ',rza",
- 11 -,,przeciw"

0 -,,wstrzymujqcych siq,,

wniosek odrzucila.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zal4czniknr 16 do protokolu.
Nastqpnie Pzewodniczqcy Rady poddar pod glosowanie projekt uchwaly:
Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sktad Rady 15 Radnych w obecnosci ls
Radnych, glosami:

- 11 - ,,2a",

- 3 -,,przeciw"

- 1 -,,wstrzymujqcych siq"
podjela uchwalg Nr lll9t2024 w sprawie zasad przyznawania orazwysokosci diet radnych Rady
Gminy

Uchwala stanowi zalqczniknr 17 do protokofu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowizaQcznik nr 1g do protokolu.

\Mcepzewodniczqcy Rady - pan Gzegoz Januszewskiodczytar projekt uchwary.
Nastqpnie Pzewodniczqcy Rady otwozyr dyskusjg nad projektem uchwaly.
Pytah nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknqr dyskusiq, poddar projekt uchwary pod gfosowanie.
Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sktad Rady 15 Radnych w obecnoSci 15
Radnych, glosami:

- 15 - ,,2?",

- 0 -,,przeciw"

- 0 -,,wstlzymujqcych sig"
podjgla uchwalg Nr [t10t2024

upowa2nionego do wydawania

Gminy Rybno

Uchwala stanowi zalqczniknr 1g do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznrknr 20 do protokolu.

w sprawie wskazania Wiceprzewodniczqcego Rady Gminy
poleced wyjazdow sluibowych dla przewodniczqcego Rady

Pzewodniczqcy Rady otwozyr ristq kandydat6w. Zgroszono nastqpuiqce kandydatury:



l.radnego Adama Bochno,

2. radnego Lukasza Glowackiego

Kandydaci wyrazili zgodq na kandydowanie.

W zwiqzku z brakiem dalszych zgloszeh Pzewodniczqcy Rady Gminy zgfosil wniosek o zamkniqcie

listy zgloszei kandYdat6w

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 15

Radnych glosami:

'rrza" - 15

-,,przeciw'- 0

-,,wstrzymuiqcYch siq" -0
przyiela wniosek o zamkniqcie listy kandydat6w na delegat6w do Ekologicznego Zwiqzku Gmin

,,DzialdowszczYzna".

lmienny wykazglosowania nad pzyjqciem pozqdku obrad stanowi zalqcznik nr 21 do protokolu'

Nastqpnie Pzewodniczqcy Rady Gminy poddal pod glosowanie Rady zgloszone kandydatury'

W wyniku przeprowadzonego glosowania:

1) Za kandydaturq Pana Adama Bochno glosowalo: ,,2a"- 4 radnych, ,, przeciw" l0' wstzymal

siq 1 radnY,

f mienny wykaz g|csowania nad projektem uchwaly stanowi zalqczntk nr 22 do protokotu'

2) Za kandydaturq Pana Lukasza Glowackiego glosowalo" ,,z?"- 11 radnych, " pzeciw" 4'

wstzYmal siq 0 radnY'

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 23 do protokolu'

Pzewodniczecy stwierd zil, 2e kandydatem pzedstawicielem gminy Rybno do Ekologicznego Zwiqzku

Gmin Dzialdowo pzyznajq, zostaje Pan Lukasz Glowacki'

o godz. 11:45 salg obrad opuScil radny Pan Zbigniew Labicki. stan Rady - 14 radnych'

.Po odczyta niu pzez wicepzewodniczqcego Rady projektu uchwa{y, poddal go pod glosowanie:

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glosami:

-14 -,,zat',

- 0 - ,,przeciw"

- 0 -,,wstrzYmuiqcYch siq"

podjela uchwalq Nr ll/11/2024 w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy do

ZgromadzeniaEkologicznegoZwiqzkuGmin,,Dzialdowszczyzna'

Uchwala stanowi zalqcznik nr 24 do protokotu'

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 25 do protokolu'

6) oo*ol"nia Radv Spolecznei Samodzielneqo Publiczneoo Gminneqo Zakladu oDieki Zdrowotnei w

Rvbnie

Pzewodniczqcy Rady otwozyl listq kandydat6w. Zgloszono nastqpujqce kandydatury:

l .radnego Dariusza Karbowskiego,

2. radnqBeatq Bielskq,



3. rad nego Grzegoza Jan uszewskiego.

Kandydaci wyrazili zgodg na kandydowanie.

W zwiqzku z brakiem dalszych zgloszerl Pzewodniczqcy Rady Gminy zglosil wniosek o zamknigcie
listy zgloszefi kandydatow

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sktad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych glosami:

'rrza" - 13

-,,przeciw'- 0

-,,wstrzymujqcych sig" -1
przyiQla wniosek o zamkniqcie listy kandydatow do Rady Spolecznej Samodzielnego
Publicznego GminnegoZakladu Opieki Zdrowotnej w Rybnie.
lmienny wykaz glosowania nad pzyjgciem pozqdku obrad stanowi zalqczniknr 26 do protokolu.
\Mcepzewodniczqcy Rady pzystqpil do odczytania projektu uchwaly. po czym przewodniczqcy Rady
poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14
Radnych, glosami:

'14 ' ,rza",

- 0 -,,plzeciw"

- 0 -,,wstrzymujqcych sig"
podjeh uchwalg Nr lV12t2o24 w sprawie powolania Rady Spolecznej Samodzielnego
Publicznego Gminnego Zakradu opieki Zdrowotnej w Rybnie.
Uchwala stanowi zalqcznik nr 2T do protokolu.

f mienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqczniknr 2g do protokolu.

\A/icepzewodniczqcy Rady odczytal projekt uchwaly. Wicepzewodniczqcy Rady - pan Gzegoz
Januszewski odczytal projekt uchwaly.

Nastgpnie Pzewodniczqcy Rady otwozyr dyskusjg nad projektem uchwary.
Pytah nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusiq, poddal projekt uchwaly pod glosowanie.
Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14
Radnych, glosami:

- 14 - ,rza",

- 0 -,,przeciw"

- 0 -,,wstrzymujqcych siq"
podjela uchwalg Nr 1111312024 w sprawie zatwierdzenia plan6w pracy Komisji Rady Gminy
Rybno na2O24 rok.

Uchwala stanowi zalqcznik nr 2g do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqczniknr 30 do protokolu.



Ad.S.Wolne wnioski i zaPvtania.

Glos zajqli:

Radny - pan Edmund Gajek wni6sl swoje zastze2enia w zakresie udzielania przezw6lta odpowiedzi

na zadawan e peezniego pytania. Stwierdzil, 2e czqsto odpowiedziw6jta sq wymijajqce, niepelne' w

tym miejscu zacytowal tres6 statutu Gminy w zakresie procedury pytari i odpowiedzi udzielanych

podczas sesji radY.

po czym zwr6cil siq do w6jta Gminy z prosbq o pomoc w transporcie mieszkafica - osoby

niepelnosprawnej na turn us rehabilitacyjny'

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wqgzynowski w odpowiedzi wskazal, 2e nie ma problemu z dowozem

os6b niepelnosprawnych. Kwestia ta pozostaje w zakresie Gminnego osrodka Pomocy spolecznej'

Radny - Pan Edmund Gajek stwierdzil, i2 wedlug informacji mu pzekazanych pracownicy GOPS

zalecili, aby sama rodzina zalQla siq organiza cjq pzewozu tej osoby' Dodal, 2e rodzina nie ma

mo2liwo5ci zapewnienia transportu.

Radny - Pan Adam Bochno zapylal o termin realizacji boiska do pilki no2nej'

w6jt Gminy - Pan Tomasz Wqgzynowskiw odpowiedziwyjasnil: ,, powstanie boisko pzy blokach na

na tych gruntach. W najbli2szym czasie to zrobimy. Nie chca ju2 m6wi6 o czasie' bo wprowadzenie

wszefkich inwestycji jest obarczone r62nymi zagro2eniami pzer62nymi' Tak samo moze by6 z Pana

boiskiem. okaze siq, 2e cos jest, o czym nie wiedzielismy, co wyjdzie dopiero w trakcie' szczeg6lnie

du2o takich problem6w napotykamy na obrqbie geodezyjnych po gospodarstwach rolnych' bo tam

byly robione kanalizacje, wodociqgi, instalowane szamba czy te2linie energetyczne na koszt paistwa

gospodarstwa rolnego i nie zawsze to byfo ewidencjonowane. A teraz je2eli juz co5 robimy' to niestety

musimytozgodzidsiqzrobidtakjakpotrzeba.Jeze|iniebqdzie2adnychprob|em6wtowkr6tkim

czasie takie boisko Powstanie."

Na tym dyskusjq zakohczono.

Ad.g.Zamkn iecie obrad.

O godz.12:05 pzewodn iczqcy Rady Pan Piotr Kornatowski - wobec wyczerpania dziennego pozqdku

obrad - zamknql obrad ll sesjizwyczajnej Rady Gminy Rybno'

Na tym protok6l zakoficzono.

Protokolowala:

Zastepca kierownika

Prowadzqcy obradY:

zAcY
NY

."::iruJlilete ra t u 
V?jf)zacy 

in eso

mgr EwVfti$zkowska
P-iotr Koinotowshi

DJniniejsztgo prototolu zaQcznik stanowi nagranie zawieraiqce obraz idiwiqk'
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